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Pirkanmaan vammaisneuvoston puheenjohtaja Tuija Kaivanto on pyytänyt 
kaikkia hyvinvointialueen kuntien vammaisneuvostoja käsittelemään 
kokouksessaan kuntansa vammaisten palvelujen tarpeet kunnassa ja 
hyvinvointialueella (omaishoito, kuljetuspalvelut, sosiaali- ja 
terveyspalvelut, asumispalvelut jne. ja yleiset huomiot kunnan vammaisten 
tilanteesta, ajankohtaiset aiheet ja erityiset tarpeet kunnassa tai esim. asiat 
jotka toimivat hyvin ja halutaan säilyttää, kehitysehdotuksia). Edellä 
mainitut asiat toimisivat jatkolausunnoille pohjana ja kokoaisi kunnissa 
olevia vammaisten palvelutarpeita ja puutteita.  
 
Pirkanmaan hyvinvointialueen vammaisneuvoston puheenjohtajan pyyntö 
käsitellä kunnan vammaispalveluita kokouksessanne on herättänyt 
kysymyksiä. Tarkennuksena vielä seuraavaa: 
 Ei odoteta lausuntoa aiheesta. Riittää pykälätekstiin maininnat oman 

kuntanne vammaispalveluiden tilanteesta. Asiasta ei tarvitse tehdä 
selvitystä, vaan keskustelun pohjalta voitte todeta mikä toimii ja mitä 
ongelmia on teillä tiedossa? Onko jotain akuuttia ongelmaa? 

 Tarkoituksena on kuulla, mikä tilanne on Pirkanmaalla ja saada 
lisätietoa esim. palveluiden verkoston lausuntojen pohjaksi tai 
otettaessa kantaa palveluiden järjestämisestä. 

 Käsittelyille ei ole aikarajaa, mutta toiveena on, että asia olisi 
käsittelyssä mahdollisimman pian kokouksessanne. 

 
 
Pykälästä lähetetään pöytäkirjanote Pirkanmaan hyvinvointialueen 
vammaisneuvostolle vammaisneuvosto@pirha.fi. 

 
Valmistelija kaupunginsihteeri Anne Ranta 
 

Esittelijä Kaupunginsihteeri Anne Ranta 
 

Päätösehdotus Vammaisneuvosto keskustelee Parkanon vammaispalveluiden tilanteesta 
ja palvelujen tarpeista Parkanon kaupungissa ja hyvinvointialueella. 

 
Käsittely  

 
Päätös Päätettiin siirtää asian käsittely seuraavaan kokoukseen, joka pidetään 

lokakuun lopussa. 
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Valmistelija kaupunginsihteeri Anne Ranta 
 

Esittelijä Kaupunginsihteeri Anne Ranta 
 

Päätösehdotus Vammaisneuvosto keskustelee Parkanon vammaispalveluiden tilanteesta 
ja palvelujen tarpeista Parkanon kaupungissa ja hyvinvointialueella. 
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Käsittely Kuljetuspalveluiden ongelmatilanteista on aiemminkin vammaisneuvoston 
toimesta tiedotettu Pirhalle.Tuomi -logistiikan henkilökuljetusten 
ongelmatilanteita: 
- tilattu kyyti ei aina tule sovittuun aikaan, saattaa olla myöhässä, jolloin 

esim. varattu lääkäriaika on mennyt ohi 
- ilmoitus asiakkaalle, onko taksi tulossa ja arvioitu tuloaika ehdottoman 

tärkeää, jotta asiakas ei odota turhaan 
- vammaiskuljetuksiin ilmainen palvelutaksi mahdolliseksi 

 
 Vammaisneuvosto totesi, että mielenterveyshuollon toiminnassa on 

puutteita. Päivätoiminta puuttuu kokonaisuudessaan, erityisesti 
nuoremmilla mielenterveyspotilailla ei ole järjestettyä toimintaa. 

 
 Uimahallin puute Parkanossa aiheuttaa kuljetuskustannuksia 

uimahallikäynneistä naapurikunnissa. Lisäksi muiden palveluiden 
hankintamatkat lisäävät kustannuksia, koska omalla paikkakunnalla näitä 
palveluja ei ole mm. teatterit, konsertit ym. vapaa-ajan toiminta. 
 

Päätös Vammaisneuvosto päätti esittää edellä mainitut palveluiden puutteet 
Pirhalle ja toimittaa kokousasian pöytäkirjanotteen Pirhan 
vammaisneuvostolle. 


